
Αναφορά Ηλία Βλαχογιάννη προς τον Υπουργό Δικαιοσύνης

Αναφορά κατέθεσε ο βουλευτής Τρικάλων Ηλίας Βλαχογιάννης προς τον Υπουργό
Δικαιοσύνης, Διαφάνειας και Ανθρωπίνων, με θέμα το 
προσωπικό καταστημάτων κράτησης
.

      

ΑΝΑΦΟΡΑ

  

  

ΠΡΟΣ ΤΟΝ ΥΠΟΥΡΓΟ ΔΙΚΑΙΟΣΥΝΗΣ, ΔΙΑΦΑΝΕΙΑΣ ΚΑΙ ΑΝΘΡΩΠΙΝΩΝ ΔΙΚΑΙΩΜΑΤΩΝ

  

  

ΘΕΜΑ: Ζητούνται πληροφορίες για  το προσωπικό καταστημάτων κράτησης

  

Με αφορμή κατά καιρούς δημοσιεύματα για ελλείψεις προσωπικού σε καταστήματα
κράτησης, θα επιθυμούσα να με ενημερώσετε για τα παρακάτω:
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    1. Πόσοι υπάλληλοι υπηρετούν συνολικά και ανά κατάστημα, σε κάθε μία από τις
κατηγορίες των σωφρονιστικών υπαλλήλων, εξωτερικών φρουρών και λοιπού προσωπικού.
 
    2. Πόσοι και από ποια καταστήματα είναι αποσπασμένοι σε άλλες υπηρεσίες του
Υπουργείου και πόσοι εκτός αυτού.   
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